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Slaba informiranost 
delegatov - vzrok za 
šibkejše delo 

V okviru rednega izobraževanja aktivistov za dalo v družbenopolitič
nih organizacijah In dalegataklh strukturah je bil v soboto, 21. januarja 
1984, prvič organiziran delovni posvet z vodji delegacij, ki pošiljajo de
legate v skupščine DPS In sjcupsčlne SIS družbenih dejavnosti. Na po
svet, ki Je trajal nekaj več kot štiri ure, Je bilo vabljenih sedemdeset po
sameznikov, udeležila pa se jih Je dobra polovica. Ta dan je malo pona-
Sajalo vreme, zapadel Je nov sneg, ki Je tovarišem Iz oddaljenih krajev 
onemogočil udeležbo na posvetu. 

V občinskih vodstvih DPO In med vodstvi skupščin SIS smo se dogo
vorili, da bomo za nosilce delegatskih dolžnosti vpeljali redna delovna 
posvetovanja, kjer bi lahko sproti razreševali vsa tista vprašanja, ovire 
In prepreke, kl onemogočajo te hitrejše uveljavljanje, razvijanje In 
utrjevanje delegatskega sistema, na katerem sloni nafta celotna sa
moupravna In družbenopolitična zgradba. 

Prav zaradi izrednega pomena, ki 
ga upravičeno pripisujemo delegat
skemu sistemu, so na tem posvetu 
bile v uvodu na najkrajši možni na
čin osvetl jene in obravnavane neka
tere dosedanje izkušnje v delovanju 
delegatskega sistema, ki je g loboko 
posegel v družbenopol i t ično doga
janje pri nas, vnesel bistvene novo
sti v vsakodnevni ritem življenja, rast 
in razvoj social ist ične družbe in 
končno tudi v način, ravnanje in živ
ljenje človeka. 

Zanimivo je bilo prisluhniti razpra
vi, ki se je razvila po podanih uvodih. 
Ni mogoče vsega omenit i , vendar 
lahko omenimo vsaj nekatere po
udarke iz te razprave. Morda tega, 
da je treba na funkcioniranje in de
lovanje de legatskega s is tema gle
dati celovito in ne posamično in da 
moramo ob tem ocenjevat i bolj po
zitivne dosežke kot pa negativne, 
saj delegatski sistem.živi razmero
ma šele kratek čas. Posamezn ik i so 
opozori l i na nekatere objektivne in 
tudi subjektivne težave pri delu de-
l e g a c i j . To je zaneslj ivo premajhna 
zainteresiranost dela članov dele-
Oacij, prešibka pomoč s strani vod
stev DPO, samoupravnih organov in 
drugih odgovornih struktur v T OZ D 
in K S . Znotraj delegaci j še vedno ni 
doce la izpeljana delitev dela. Še 
vedno se dogaja, da je gradivo za 
seje delegaci j preobširno in pisano 
s težko, nerazumljivo vsebino. O c e 
njeno je bilo, da ob preteklih volit
vah nismo bili dovolj dosledni pri na
jbolj ustreznih rešitvah obl ikovanja 
delegaci j (posamezne - združene -

splošne delegacije). Tu in tam tudi 
n ismo imeli najbolj srečne roke pri 
kadrovsk i izbiri, tako članov de lega
cij kot tudi njihovih vodij. V T O Z D in 
K S je še vedno premalo pr imerov 
skupnih sej vodstev D P O . samo
upravnih organov in delegaci j , kar bi 
vsekakor obogat i lo delo delegaci je 
pri razreševanju vprašanj, s katerimi 
nastopajo v centrih samoupravnega 
dogovarjanja in sporazumevanja, to 
je na sejah skupščin itd R e d k e so 
tudi delegaci je, ki so vpeljale obvez
no poročan je delegatov, ki so se 

udeležili seje skupščine posamezne 
družbene dejavnosti. - Prav nezado
volj iva informiranost je v vel iko pri
merih vzrok za šibkejše delo. P o s e 
bej je bila omenjena pomoč delega
ci jam s strani občinske skupščine, 
skupščin SIS in njegovih organov pa 
tudi strokovnih služb Ugotovi l i smo, 
da ta pomoč še ni dovolj utečena 

Seveda je vzporedno s to o c e n o 
bilo omenjenih tudi mnogo uspehov 
delegaci j in njihovih članov, ki so jih 
le-ti dosegl i v posameznih družbe
nih dejavnostih, v občini in širši 
družbenopol i t ični skupnost i . 

Ob ugovorih, ki jih je bilo tudi mo
goče slišati na račun zapletenost i 
s is tema in ce lo prevelikih stroških 
zanj, bi kazalo reči, da so opozor i la 
gotovo vredna razmis leka in jih bo 
treba upoštevati p redvsem pri prak
t ičnem delu - seveda ne na račun 
osnovne ideje v delegatskih razmer
jih ter odtujevanja oblast i in odloča
nja od delovnih ljudi. Da bi naše delo 
v praksi bilo kar najboljše, se mora
m o v D P O , v samoupravnih skup
nostih in v delegaci jah stalno uspo
sabljati Ob našem ustvarjalnem in 
odgovornem delu mora delegatski 
s istem odloči lno prispevati k temu, 
da se bo samoupravni social ist ični 
s istem potrdil tudi v tem, da je spo
soben zagotovit i optimalni razvoj 
proizvodnih sil in produktivnosti 
dela in kar najhitreje izboljšati 
splošne življenjske, izobraževalne, 
kulturne, socia lne, zdravstvene in 
druge razmere delovnih ljudi 

Roman O S T E R C 

Tudi slabo vreme nI pokvarilo prijetnega sprejema olimpijskega plame
na, ki Je nekaj dni združeval vse mlade športnike po Jugoslaviji 

Seseda urednice 
Da bi lahko v Logaških 

novicah objavljali gradiva 
za seje občinske skupšči
ne, smo se v dogovoru s 
sekretariatom skupščine 
občine odločili, da bodo 
novice Izhajale sredi mese
ca. Tako prihaja februarska 
številka v vaše domove le 
nekaj dni za januarsko, zato 
mogoče zaradi kratkega 
roka za zbiranje gradiva ne 
bo tako pestra in zanimiva. 
Ta sprememba je bila nujna 
tudi zaradi zahteve izdaja
teljskega sveta Logaških 
novic. 

V mesecu februarju so 
vse oči sveta uprte v Ju
goslavijo - prizorišče zim
skih olimpijskih iger. Tudi 
ml v Jugoslaviji smo bolj ali 
manj ves čas v pričakova
nju, spremljanju dogajanj v 
Sarajevu, tako da smo na 
ostale pomembne stvari 
kar malce pozabili. Ena od 
teh je tudi slovenski kultur
ni praznik. Res je, da vsaj 
kulturniki nanj niso pozabili, 
so pa večino prireditev 
prenesli na čas po zimski 
olimpijadi, saj bo velika ve
čina ljudi spremljala preno
se z nje. Tudi politično do
gajanje bo v tem času 
omejeno le na najpomemb
nejše. Velika večina sestan
kov je preložena na kasnej
ši datum, saj bi bili tudi se
stanki slabo obiskani. Kako 
bo v delovnih kolektivih na 
storilnost vplivala olimpija
da, ni znano. Lahko upamo, 
da izostankov z dela ne bo 
preveč in da bomo tudi v 
času olimpijade »tekmova
li" v uresničevanju zadanih 
nalog s področja gospo
darske stabilizacije. Če 
tega ne bo, bomo kljub do
bro Izpeljanim Igram Izgu
bili našo »Igro- z uresniče
vanjem programov, ki smo 
s/ jih zadali. 

V času olimpijade, oči 
svetovne javnosti ne bodo 
uprte samo na olimpijska 
prizorišča, ampak tudi na 
prizorišča gospodarskega 
in političnega življenja naše 
države, zato bi tudi vsak 
posameznik moral prispe
vati delček k zmagi. 



Kdaj bo konec fašističnega 
divjanja? 

Sramotilni napisi na zidovju vrtca na Colu v re-
pentabrski občini 

Z ogorčenjem smo izvedeli za 
novico, da tudi repentabrska 
občina postaja tarča fašističnih 
Izgredov. V noči med 12. in 13. ja
nuarjem so fašisti s črno barvo - s 
kakšno neki se sploh lahko dru
gače predstavijo? - premazali zi-
dovje vrtca na Colu, tam, kjer so 
vsi napredni Slovenci in Italijani 
lani odkrili spomenik žrtvam čr
nega terorja, ne glede na narod
nost In pripadnost. Tudi slovenski 
napisi na ^občinskih tablah, ozna
ke ulic in drugi znaki, ki vsaj for
malno označujejo starožitno up
ravičenost slovenskega življa v 
tem koncu Evrope, so bili fašis
tično prebarvani. Trosili so letake 
s protislovensko vsebino in oma
deževali napore 800 občanov za 
narodnostno sožitje v Italiji in ob 
meji. In povod? Netočno in ten
denciozno pisanje tržaškega II 
Piccola o zapiranju vrtca na Colu 
za italijanske otroke. Župan Re-
pentabra, dr. Pavel Colja, je na tis
kovni konferenci, ki jo Je sklical 
takoj po incidentih, ovrgel vsa na
tolcevanja in dokazal, da vrtec ni 
bil nikoli zaprt za Italijanske otro
ke. Vsiljuje se misel, da se na-

Predsedstv i sta na skupni seji v 
četrtek, 19. 1. 1984, obl ikoval i pred
log evidentiranih možnih kandidatov 
za nos i lce odgovornih družbenih 
funkcij v občinski skupščini in njenih 
zborih, skupščinah in zborih SIS ob
čine Logatec . 

Sprejet je bil naslednji predlog: 
Za DPS : 

- predsednik S O Logatec : L ipovec 
Rudi 
- podpredsednik S O Logatec : O s -
terc Roman in Smrtnik Tomaž 
- predsednik DPZ: Haložan Vinko 
- podpredsednik DPZ: Kek Marko 
- predsednik ZZD: Štirn Jožef 
- podpredsednik ZZD: Šmuc K o n 
stantin 
- predsednik Z K S : Nagode Jakob 
- podpredsednik Z K S : Petek Janez 

V skupino delegatov za zbor zdru
ženega dela SR Sloveni je za gospo
darsko področje: 
- Gutnik Frančiška in 
- Rudolf Franc. 

Z a SIS: 
Skupščina izobraževalne skup

nost i : 
- predsednik: Kek Matjaž 

aprotniki politike sožitja med ve
činskim in manjšinskim narodom 
že nekaj časa pripravljajo na ost
rejši napad. Dr. Colja je napove
dal, da se bo tudi po pravni poti 
boril proti blatilcem slovenstva. 

Lahko zapišemo, da smo v lo
gaški občini z ogorčenjem spre
jeli novico o blatenju slovenstva v 
pobrateni občini Repentabor. Na
šega sodelovanja taki izpadi, na
tolcevanja in Izkrivljanje resnic, 
ne morejo prekiniti, tudi če bi na
sprotniki občino Repentabor pre
mazali s črno barvo po dolgem in 
počez ali jo preselili na Sicilijo. 
Kulturno in 8 tem narodnostno so
delovanje je tista trdna vez, ki je 
stoletja vojn ne morejo pretrgati, 
kaj šele izumirajoča ideologija 
preživetih zatiralcev svobodo-
IJubja in prijateljstva med narodi. 
Logačani upravičeno zahtevamo 
od italijanskih oblasti, da izkore
nini fašistična divjanja v repenta-
brski občini in povsod tam, kjer 
kaže črna zver svoje škrbinaste 
zobe. 

Rudi Lipovec 
Primož Sark 

- podpredsednik: šen Viktor 
- predsednik zbora izvajalcev: P o d -
jed Ivlca 
- predsednik zbora uporabnikov: 
Meze Aleš 

Skupščina zdravstvene skupnost i : 
- predsednik: Sa jovec Alojz 
- podpredsednik: K lopč ič Jože 
- predsednik zbora uporabnikov: 
Nartnik Tone 
- predsednik zbora izvajalcev: Les -
kovec Mari ja 

Skupščina otroškega varstva: 
- predsednik: Rupnik Rajko 
- podpredsednik: Rozman Andrej 
- predsednik zbora uporabnikov: 
Sa jovec Nada 
- predsednik zbora izvajalcev: Les -
kovec Olga 

Skupščina kulturne skupnost i : 
- predsednik: Com ino Martina 
- podpredsednik: V idmar Nives 
- predsednik zbora uporabnikov: 
Zupančič Tomaž 

Skupščina telesne kulture: 
- predsednik: Glavatovič Niko 

- podpredsednik: Turk Janez 
- predsednik zbora uporabnikov: 
Obreza Boris 
- predsednik zbora izvajalcev: Arhar 
Drago 

Skupščina soc ia lnega skrbstva: 
- predsednik: Omerzu Zdenka 
- podpredsednik: Pfajfar Barbara 
- predsednik zbora uporabnikov: 
Vodop ivec Zoran 

Skupščina raziskovalne skupnos
ti: 
- predsednik: Jerina Marjan 

Skupščina soc ia lnega varstva: 
- predsednik: Vladič Anton 

Pred log je bil posredovan temelj
nim kandidaci jskim konferencam v 
razpravo in obravnavan skupaj s 

Občinska konferenca Z S M S se 
tudi letos pripravlja na mladinske 
delovne akci je. 

Vse kaže, da bomo v letošnjem 
letu organizirali lokalno delovno 
akci jo. Po podatkih, ki smo jih dobili 
iz krajevnih skupnosti , bo lokalnih 
delovnih akci j lahko ce lo več, ven
dar pa jih bodo morale krajevne 
skupnost i vkl jučit i še v svoje pro
grame. 

Pripravl jamo se tudi na praznova
nje dneva brigadirjev V aprilu na
meravamo pripraviti 3. t radic ionalno 
srečanje brigadirjev v Kališah. Naša 
vel ika želja je, da se srečanja udele
ži č imveč brigadirjev veteranov, 
udeležencev prvih povojnih delovnih 
akci j . 

Na centru za mladinske delovne 

predlogi kandidatov za opravljanje 
najodgovornejših funkcij v republiki 
in federaci j i tudi na občinski kandi
daci jski konferenci . 

Po leg tega je bilo sprejeto poro
či lo o poteku kandidaci jskih po
s topkov s poudarkom, da ne gre za 
avtomat izem, temveč je ponovna iz
volitev plod dobre ocene dela posa
meznikov. 

Predsedstvo O K S Z D L j e sprejelo 
še sklep, s katerim so posamezni 
člani P OK S Z D L zadolženi za posa 
mezne KK SZDL, in sicer: Roman 
O S T E R C za KK S Z D L Naklo, Marjan 
D E B E V E C za K K S Z D L Tabor, Met
ka RUPNIK za KK S Z D L Hotedršica, 
Marko K E K za K K S Z D L Laze, Bran
ka K U M za KK S Z D L Trate, Ivan P O -
REDOŠ za KK S Z D L Rovte, Janko 
PETKOVŠEK za KK S Z D L Vrh. 

Jakob K O K A L J 

akci je pri O K Z S M S smo se že do
govori l i , da se v letu 1984 udeležimo 
mladinske delovne akci je »GORIČ-
K O 1984«. Ta konec Sloveni je se 
nam je vsem tako priljubil, da bomo 
letos že četrt ič sodeloval i na tej 
akci j i . 

Mladinske delovne akci je že do l 
go ne pomeni jo samo fizičnega 
dela, saj mlademu človeku nudijo 
vel iko več: na akci jah se mladi ljudje 
spoznavajo, v interesnih dejavnostih 
najdejo sprostitev in zabavo. Tudi 
ljubezni se rojevajo, kratke brigadir
ske ljubezni, ki za vedno ostanejo v 
spominu. 

Naj bo za tokrat dovolj ! Več o 
akci jah bomo spregovori l i v nasled
njih številkah Logaških novic. 

Janez Arhar 

NOVO 

Brušenje rezil (noži, škarje, žage, sekire, rezila 
kosilnic itd.) in izdelovanje ključev za cilindrične 
ključavnice. 

Nova delavnica na Vrhniki, Cankarjev trg 8 (na 
dvorišču pod sodiščem). 

Delovni čas: 
vsak dan od 14. do 17. ure 

Solidne cene - kvalitetne usluge! 

S skupne seje predsedstev 
OK SZDL in ObS ZSS 
Logatec 

Mladi bodo tudi letos del 
poletja preživeli na delovnih 
akcijah 



Z 18. seje občinske 
skupščine 

V torek, 3 1 . 1 . 1 9 8 4 , je bila 18. seja občinske skupščine; zbor združenega 
dela in zbor krajevnih skupnost i sta zasedala skupaj, medtem ko so imeli de
legati v družbenopol i t ičnem zboru samosto jno sejo. Slednji so imeli pripo
mbo glede skl icevanja ločenih sej zborov občinske skupščine. Ne odobra
vajo namreč tega, da so seje družbenopol i t ičnega zbora sk l icane med de
lovnim časom. Sekretar iat S O bo prouči l , katere so ustreznejše variante za 
skl ic tega zbora. 

Ob obravnavi predloga resoluci je 
o politiki družbenega in gospodar
skega življenja logaške občine v 
letu 1984 je bilo poudarjeno, da so 
v predlogu upoštevane pr ipombe na 
osnutek resoluci je, podane na seji 
občinske skupščine 7. 12. 1983, in 
pr ipombe občinskega odbora med
občinske gospodarske zborn ice. 
Drugih pr ipomb do 10 1. 1984, ko je 
bila javna razprava zaključena, ni 
bilo. Delegat i so opozor i l i , da so v 
resolucij i še vedno pomanjkl j ivosti , 
in sicer: 

- kategorizaci ja zemljišč ni v 
skladu z dejanskim stanjem, zato je 
treba ugotovljene napake odpravit i 
in to upoštevati tudi v resoluci j i , 

- na področju investicij se je po
trebno opreti na akte. ki omogoča jo 
pripravo ustreznejšega investici j
skega načrta. Ta naj bi zajel take in
vesticije, ki bi zagotavl jale večji iz
voz, višjo stopnjo zaposrovanja, 

- čisti lna naprava v 1. četr t let ju 
1984 verjetno ne bo pričela obrato
vati, zato bi bilo umestno, da v reso
luciji realneje opredel imo začetek 
njenega obratovanja (3. četrt let je). 

Delegati so predlog resoluci je 
sprejeli. 

Obravnavan in sprejet je bil osnu
tek proračuna za leto 1984. Pojas
njeno je bilo, da je v osnutku ocena 
realizaci je 1983 povečana za dovo
ljeno rast, to je za 16,2 %. Izvzeto je 
področje pravosodja, inšpekci jskih 
služb in priznavalnine, kjer je dovo
ljena višja rast. Osnutek bo v javni 
razpravi do 29. 2. 1984. 

Delegati so bili seznanjeni z os
nutkom programa izgradnje objek
tov iz sredstev samopr ispevka. V 
letu 1983 na podlagi zveznega z a 
kona ni bilo dovol jeno graditi objek
tov družbenega standarda Za letos 
to sicer ni uzakonjeno, upoštevat i 
Pa je treba, da morebi tne nove 
gradnje zahtevajo tudi nove vzdrže
valne stroške Tako smo gradnjo 
nekaterih načrtovanih objektov pri
siljeni odlagati. Sredstva pa je treba 
Porabiti, zato izvršni odbor samo
pr ispevka predlaga, da se v letu 
1984 iz sredstev samopr ispevka fi
nancira naslednje. 

- izgradnjo prostorov za o t roško 
varstvo v sosesk i S-1 (za Narodnim 
domom) - del sredstev je že zbranih 
s p r ispevkom iz prodaje stanovanj, 
del sredstev je pripravljena prispe
vati JLA, tako da bi s sredstvi sa 
mopr ispevka izgradnjo samo sof i 
nancirali, 

- rekonstrukci jo dela ces te v Ži-
brše, 

- del počasnega pasu od P M L o 
gatec do prikl jučka na av tocesto 

(hkrati z gradnjo kanal izaci jskega 
kanala), 

- izdelavo glavnega projekta in 
invest ic i jskega programa za knjižni
co v Logatcu , 

- pr ičetek izgradnje športnore-
kreaci jskih objektov. 

Ker o programu dokončno odlo
ča skupščina samopr ispevka, so se 
delegat i z njim samo seznani l i , kljub 
temu pa so podal i nekaj pr ipomb. 
Bistvena je bila ta, da je treba spre
membe programa ocenit i in jih 
sprejeti z ustreznim pos topkom. 

V nadaljevanju je bil obravnavan 
predlog družbenega dogovora o 
uresničevanju kadrovske pol i t ike v 
občini Logatec, ki je bil v javni raz
pravi od 20. novembra do 20. de
cembra 1983 Pisnih pr ipomb na 
predlog ni bilo, prav tako jih niso 
imeli delegati in so predlog soglas
no sprejeli Prečiščeno besedi lo bo 
objavljeno v Logaških novicah. 

Obravnavane so bile dopolni tve 
družbenega dogovora o priznavalni
nah udeležencem NOV. Sp remem
be so pri izračunu osnove za pr izna
valnine, med prejemnike priznaval
nin so vkl jučene žene borke brez 
dohodkov, upoštevajo pa se vsi do
hodki družine razen osebne in dru
žinske invalidnine. Pred lagane spre
membe so bile sprejete. 

Delegati zbora združenega dela in 
zbora krajevnih skupnost i so obrav
navali tudi tri predloge odlokov, in 
s icer o hišnem redu v občini Loga 
tec, o zagotavljanju sredstev za ne
škodl j ivo odstranjevanje živalskih 
kadavrov in odpadkov ter o spre
membah in dopolnitvah od loka o 
uvedbi posebnega občinskega pri
spevka za intervencije v proizvodnji 
hrane v obdobju 1982-1985: 

- V času javne razprave o predlo
gu od loka o hišnem redu v občini 
Logatec ni bilo pripomb. Pred log so 
obravnaval i tudi hišni sveti. Delegat i 
so ga brez pr ipomb sprejeli. 

- Osnutek od loka o zagotavljanju 
sredstev za neškodlj ivo odstranje
vanje živalskih kadavrov in odpad
kov je bil v javni razpravi v d e c e m 
bru; pr ipomb ni bilo Ta dejavnost ni 
f inancirana iz proračuna, zato način 
pokrivanja stroškov predpisuje od 
lok. Pred log je bil sprejet. 

- Sp remembe in dopolni tve od lo
ka o uvedbi posebnega občinskega 
pr ispevka za investicije v pro izvod
nji hrane so nujne, če žel imo na tem 
področju zadržati nivo zadnjih nekaj 
let. Odlok, sprejet v apri lu 1982, 
predpisuje stopnjo pr ispevka 0,4 %, 
zdaj pa je predlagano, da bi stopnjo 
povečal i na 0,8 % Pred log je bil 
sog lasno sprejet. 

Družbenopol i t ični zbor in zbor 
združenega dela sta ločeno obrav
navala tudi mnenje o predčasni raz
rešitvi direktorja T O Z D Mote l Lom. 
Po zakonu o združenem delu obsta
jajo razlogi za to Zbral jih je družbe
ni pravobrani lec samoupravl janja 
Delegati DPZ so v razpravi opozori l i , 
da je vzrok problemov v neurejenih 
kadrovskih razmerah pa tudi v po
gojih pridobivanja dohodka v gos
tinstvu sploh Menil i so, da se druž
benopol i t ična skupnost in družbe
nopol i t ične organizaci je ne smejo 
zadovolj i t i s tem ukrepom, ampak je 
treba delo v TOZD spremljati še na
prej. 

O b a zbora sta obravnavala tudi 
vzroke za uvedbo začasnega ukre
pa družbenega varstva v DO Golf tu-
rist Ljubljana - TOZD Gost instvo L o 
gatec Ugotovl jeno je namreč bilo, 
da so nastale bistvene motnje v sa
moupravnih odnosih v tej TOZD 
Sk lep o uvedbi začasnega ukrepa 
družbenega varstva je bil sprejet -
odstavljen je vršilec dolžnosti indivi

dualnega pos lovodnega organa, za 
časni ukrep družbenega varstva pa 
se uvede za dobo enega leta Če 
bodo pomanjkl j ivosti odpravl jene v 
krajšem času, bo tudi začasni ukrep 
lahko prej prenehal veljati, o čemer 
pa bo skupščina sklepala kasneje. 

Odgovor na de legatsko vpraša
nje, ki ga je na prejšnji seji skupšči
ne postavi la delegaci ja SO , SIS in 
P M glede obratovalnega časa ben
c inske črpalke v Logatcu, bo podan 
na naslednji seji, ko ga bo posredo
vala DO Petrol TOZD Maloprodaja 

Naslednje zasedanje skupščine 
občine bo 29 2 1984 Obravnavana 
pa bo naslednja problemat ika: 

a) osnutek družbenega plana ob
čine 81 -85 , 

b) predlog programa dela obč in
ske skupščine, 

c) uresničevanje zdravstvene po
litike in dejavnosti v občini Loga tec 
in nekateri predlogi in osnutki od lo
kov ter ostale tekoče zadeve Del 
gradiva je izšlo v prilogi Logaških 
novic. 

Irena L ipovec 

V sindikatih še vedno 
premalo kolektivnega 
dela 

Občinski sindikalni svet Logatec 
je na podlagi dogovora v medobč in
skem svetu Ljubl jana-okol ica in od
bora za kadrovsko poli t iko, organi
ziranost in razvoj pri O b S Z S S 
zadnje tri m e s e c e vodil akc i jo v zve
zi z volitvami v 0 0 Z S S . Potek te de
javnosti se je pr ičel s pripravo ro
kovnika za občne zbore Pripravljen 
je bil na odboru za kadrovsko pol i
t iko, sprejet pa pozneje na seji pred
sedstva O b S Z S S Loga tec in na po
svetu predsednikov, ki je bil sredi 
oktobra. 

Dogovor i l i smo se za enoten na
stop in enotno obravnavo aktualnih 
problemov. V pripravah na občne 
zbore smo v vseh IO O O Z S S teme
ljito oceni l i delo posameznih nosi l 
cev - predsednikov - in delo članov. 
Na podlagi take ocene so bili potem 
člani IO 0 0 Z S S zamenjani ali pa so 
ostal i . V predpripravah so v IO 0 0 
Z S S oceni l i tudi v logo sindikalne or
ganizaci je in tudi, v kakšni meri se je 
posamezen IO angažiral pri svojem 
delu Ugotovl jeno je bilo, da je veči 
na bremen ležala na ramenih pred
sednikov in da so se ostali člani IO 
0 0 Z S S le občasno vključevali v 
redno delo sindikata 

To kaže na nepravilen pristop k 
delu. Samosto jnost predsednikov 
IO je prevel ika, premalo je kolektiv
nega dela Da je bilo temu res tako, 
kaže tudi to, da v več O Z D predlaga
ni kandidati niso hotel i sprejeti funk
ci je predsednika IO 0 0 Z S S . 

P o dogovoru s člani predsedstva 
in predsedniki organov ter sveta 
smo organiziral i tudi izobraževanje 
za vse, ki so bili zadolženi za udelež
bo na občnih zbor ih v posamezn ih 
OZD. Udeležba na tem seminarju je 

bila pr imerna Tu so udeleženci do
bili smernice, čemu naj dajo pouda
rek v svojih diskusijah na občnih 
zbor ih 

Zlasti smo poudari l i dvoje: 
- gospodarsk i razvoj O Z D z vsemi 

smern icami , ki so bile dane v pred
logu stabi l izaci jskega programa 
O b S Z S S in občinske skupščine 

- uresničevanje vseh ostal ih do
govorov, za katere smo se dogovo
rili in ki tvorijo stabi l izaci jski pro
gram ObS Z S S . 

Približno po takem vrstnem redu 
je trajal seminar, isto naj bi vkl juči l i 
v svoje programe O O Z S tudi tiste, ki 
bi pripravljali program za leto 1984 

Občni zbori so se začeli 9 12. in 
trajali ves december Vel ika večina 
0 0 Z S S jih je izpeljala v tem roku, tri 
O O Z S so imele občne zbore v ja
nuarju, in s icer do 10 januarja K o n 
ferenca KLI se je konstituirala v 
dneh od 20 do 25. januarja 

Občni zbori so bili dobro priprav
ljeni. 

V veliki večini poroči l je bil na pr
vem mestu izpostavljen odnos de
lavcev do dela in delovnih sredstev 
Ta odnos je še vedno premalo poz i 
tiven, torej so tu še rezerve za večjo 
produkt ivnost in s tem za boljši do
hodek OZD. 

Skoraj vsa poroči la vsebujejo tudi 
odnos med delavci in vodilnimi kad
ri ter obveščenost Samo v OŠ so to 
oceni l i pozit ivno in zadovolj ivo. P o 
vsod drugod, posebno v materialni 
proizvodnji, menijo, da je odnos 
slab, da tudi obveščenost ni taka, 
kot si jo želimo, in da mora sindikat 
vztrajati na tem, da bo delavec o po-

Nadaljevanje na 5. strani 



Izgubila je tri sinove 

V enaindevetdesetem letu staros
ti je prenehalo biti s rce part izanske 
matere Marije Mahnič iz Laz pri P la 
nini, Marinčne mame, kot smo ji rek
li po domače. Vse njeno življenje je 
bilo prepleteno z de lom in trplje
njem, ko sta z možem France tom 
upala v lepše življenje za svojo dru
žino in za s lovenski narod. Med prvo 
in drugo svetovno vojno se j ima je 
rodi lo osem otrok, štiri dekleta in 
štirje fantje. K o bi jim rada nudila 
največ, so se porajala razna krizna 
obdobja, ko je bilo težko preživljati 
tako številno družino, zato sta otro
ke že v mladosti naučila trdega dela, 
da so si bili kmalu sposobni sami 
služiti kruh. 

Napredne revolucionarne misl i 
družine so se manifestirale že takoj 
ob prihodu ital i janskega okupatorja 
v naši kraje in vsi štirje sinovi in sta
rejše hčere so kmalu začeli delati v 
pripravah za odporniško gibanje in 
se kmalu vključil i v OF. 

Najmlajši sin Jože - kasneje par
tizan Vojko - je prvi odšel v part iza
ne že apri la leta 1942. Bojeval se je 
v rakovški četi , južno-pr imorskem 

odredu, Gregorčičevi brigadi in v 
bojih za Trst kot načelnik štaba K o 
sovelove brigade. Kmalu po osvo
boditvi je umrl za pos led icami vojne. 

Franc - Sašo je odšel v N O V juni
ja 1943. Bil borec Gradnikove briga
de, marca 1944. leta pa je padel v 
Spodnj i Idriji, ko je bil ravno imeno
van za načelnika štaba Vo jkove bri
gade. 

Ivan-Janko je bil udeleženec N O V 
od septembra 1943, po vojni je bil v 
službi J L A in kot podpolkovnik upo
kojen. 
Tone je bil kot aktivist interhiran v 
tabor išče Padovo, od koder se ni 
več vrnil. 

Prvi težki udarec je Marinčno 
mamo prizadel, ko je zvedela, da je 

V R H NAD ROVTAMI: O b novoza-
padlem snegu ni bilo večjih težav, 
tistih nekaj pa so sami z lahka rešili. 
Na skupni seji predsedstva krajevne 
konference S Z D L in sveta krajevne 
skupnost i so razpravljali o nadaljnji 
usodi podružnične šole, sprejeli so 
skupna stališča, da bi lahko enotno 
nastopil i na zboru krajanov. 

HOTEDRŠICA: P o zadnjih volitvah 
je zaživelo delo predsedstva, saj so 
imeli srečno roko pri kadrovanju. 
Ukvarjajo se s pred logom sveta kra
jevne skupnost i , da bi v K S razpisal i 
referendum za samopr ispevek za iz
gradnjo pokopal išča. Ker pa so pri 
tem predlogu še odprti problemi, bo 
moral svet K S narediti program dela 
in ga podpret i s števi lkami. Še ved
no so problemi z društvi, saj le-ta ne 
čut i jo potrebe po povezovanju v 
krajevni skupnost i . 

T A B O R : Prob leme oskrbe s pitno 
vodo so reševali skupaj s svetom 
krajevne skupnost i . Narejen je že 
plan komunalnih del za leto 1984. 
Mladina v K S je v tem času ponovno 
zaživela. Mladinci pomagajo po
vsod, dobro pa so obnovi l i tudi klub
ske prostore. O d kulturnih društev 
deluje samo Mešani pevski zbor, 
odpirajo pa vrata knjižnjice, ki so jo 
uredili v prostorih obnovl jenega kul
turnega doma. 

daleč v tujini umrl Tone, trepetala pa 
je še za ostale tri fante, ki so bili v 
partizanih. Pričakovala je svobodo v 
upanju, da se ji vsi trije vrnejo živi in 
zdravi, kajti Francetovo s m n so ji 
domač i prikrivali. K o je končno zve
dela zanjo in si še ni opomog la od 
bolečine, je za neozdravl j ivo bolez
nijo zbolel sin Jože. K o je zgubi la 
tudi njega, si dolgo ni opomog la , 
s rce ji je krvavelo za vse tri, ki jih je 
drugega za drugim v tako kratkem 
času izgubila. Mora la pa je prebolet i 
tudi to, saj je v življenju mnogo pre
stala, vajena je bila premagovat i vse 
težave, ki jih je bilo mnogo. 

V zadnjih letih življenja je težka 
bo lezen tudi njo priklenila na poste
ljo. Tudi to je potrpežlj ivo prenašala, 
kajti kljub visoki starosti je bila še 
vedno polna volje do življenja. 17. 
januarja letos smo se zadnjič pos lo
vili od nje. Ob številni udeležbi vaš-
čanov, sorodnikov in prijateljev je 
bila pokopana na planinskem poko
pališču. V imenu borcev in prijate
ljev se ji zahvaljujemo za vse, kar je 
s svojimi žrtvami dopr inesla za našo 
svobodo. 

Jože Simšič-Jelen 

N A K L O : Končno so uspeli rešiti 
kadrovska vprašanja, tako da se je 
sestala skupščina krajevne skup
nosti. Še vedno so ostali problemi v 
zvezi z aktivnostjo vaških odborov 
SZDL. Pripravljajo program komu
nalnih dejavnosti za leto 1984, po
sebej pomembno vprašanje pa je 
dokončna ureditev mrl iške vežice. 

Krajevna konferenca S Z D L bo 
svoje nadaljnje delo usmeri la v ak
tivnosti v zvezi s samoupravnim ob
l ikovanjem skupnost i s tanovalcev. 

Ze lo aktualno je tudi združevanje 
društev znotraj krajevne skupnost i . 

TRATE: Vel ike probleme imajo s 
sklepčnost jo in aktivnostjo organov, 
zato bo potrebno to temeljito ob
ravnavati in najti ustrezne kadrov
ske rešitve. Še vedno ni rešen pro
blem šole na Tratah, kjer bi želeli 
urediti tudi prostore za mladinsko 
organizaci jo. 

L A Z E : krajevna konferenca sku
paj s svetom vodi akc i jo za asfalt ira
nje ces te Jakov i ca -Laze . Komuna l 
na skupnost jo je vključila v svoj 
program, vendar morajo krajani 
sami zbrati del sredstev. O tem se 
bodo odločal i z referendumom. 
Mladinska organizaci ja še vedno ži
votari, uspeli pa so organizirati no
voletno praznovanje otrok. 

Branka K u m 

Iz naših krajevnih 
skupnosti 

Na posvetu so predsedniki krajevnih konferenc SZDL spregovorili 
tudi o problemih In težavah, s katerimi so se zadnji čas ukvarjali. Zabe
ležili smo s a m o najpomembnejše. 
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Portret 
starešine JLA 

Dragan Djorić, 
poročnik 

Dragan Djorić, ki je danes že po
ročnik, je v srednjo vojaško šolo pri
šel iz mes teca Bojnik v južni Srbiji. 
Po zaključenem šolanju je kot mlad 
vodnik služboval v Sisku, od leta 
1975 pa je v Logatcu, kjer že polnih 
osem let ustvarjalno dela in živi 

Nemirni duh mu ni pustil, da bi os
tal pri srednji izobrazbi Kot pravi, ne 
bi vojaškega pok l ica zamenjal z no
benim drugim, zato se je leta 1979 
vpisal na vojaško akademijo. Do lga 
so bila tri leta študija ob delu. Z a 
vsak izpit je moral potovati v Sara
jevo in nikdar ni šel zaman Vztrajal 
je do konca in leta 1982 postal ofi
cir s č inom poročn ika S tem pa je 
dobil tudi nove obveznost i Postav
ljen je bil na odgovorno mesto ko
mandirja. V enem samem letu je bila 
njegova enota razglašena za na
jboljšo, on kot komandir pa odl iko
van z medaljo za vojaške zasluge s 
srebrnimi meči . 

V kolektivu je priljubljen kot izred
no dober tovariš Potrditev tega je 
tudi to, da so ga izvolili za sekretarja 
0 0 ZK. Svojega dela pa ni omeji l le 
s tem, saj je pogos to tudi med mla
dinci, ki pravijo, da jim je njegova 
pomoč več kot potrebna 

O nadaljnjih načrt ih ni hotel govo
riti. V enoti pravijo, da so njegove 
ambicije velike, možnost i pa še več
je. 

Azmir Čvorak 

Kmet i jska zemljiška skupnost 
Loga tec 

objavlja razpis 
o sofinanciranju agromelioracij in hidromelioracij 

na področju občine Logatec v letu 1984. 

Kmet i jska zemlj iška skupnost Loga tec bo sof inancirala iz
vajanje agro - in hidromelioraci j do višine 50 % materialnih 
stroškov in strojnih del 

Na razpis se lahko prijavijo kmetje kooperant i s področ ja 
občine Logatec, ki bodo izvedli mel ioraci je v letu 1984, če 
zemlj išče izpolnjuje naslednje pogoje: 

- da se uporablja za kmeti jsko proizvodnjo, 
- da bo po opravl jenem posegu možna strojna obdelava, 
- da oddaljenost od gospodarskega dvorišča opravičuje 

njegovo izkoriščanje, 
- da je večje od 0,5 ha. razen če ne gre za zaokroževanje 

obstoječih površin. 
Prijave zbirata Kmet i jska zadruga Logatec in K G Z »Sora« 

Žiri do 30 4. 1984. Kasnejših prijav ne b o m o upoštevali. Prijavi 
je potrebno predložit i mapno kopijo in opis dosedanjega na
čina rabe zemljišč, ki so predvidena za izboljšanje 

IZVRŠNI O D B O R 
K M E T I J S K E ZEMLJIŠKE SKUPNOSTI 

L O G A T E C 

RAZPIS 
o podelitvi srebrnega znaka sindikata za leto 1984 

Občinski svet Z S S Logatec bo v letu 1984 podel i l 5 srebrnih 
znakov sindikata 

Srebrni znaki bodo podeljeni: 
- č lanom sindikata za večletno pr izadevno delo v 0 0 Z S S 

ali občinski organizaci j i Z S S pri uresničevanju delavskih inte
resov, 

- 0 0 Z S S za večletno učinkovi to delovanje pri uresničeva
nju sindikalnih nalog. 

Pred log za podelitev srebrnega znaka vloži 0 0 Z S S , konfe
renca sindikata ali občinski svet Z S S . 

Pismeni predlog mora vsebovat i naslov predlagatelja, oseb
ne podatke kandidata, dosedanja odl ikovanja, pregled dose
danjega dela oz. funkcije v Z S S in samoupravnih organih ter 
utemeljene razlage podelitve. 

Pred log za podeli tev srebrnega znaka osnovnim organizaci
jam sindikata pa naj obsega: naslov osnovne organizaci je in 
utemeljitev predloga z navedbo najuspešnejše opravljenih sin
dikalnih nalog 

P ismene prijave pošlj i te na naslov Občinski sindikalni svet, 
Notranjska 14, Logatec najkasneje do 30 marca 1984 

Občinski svet Z S 
Loga tec 

Zasedanje odbora Aktiva 
kmečkih žena 

Odbor Akt iva kmečk ih žena je na 
svoji zadnji seji sprejel program iz
obraževanja in aktivnosti za jesen-
sko-z imsko sezono 1984 O b s e g a 
Predavanja s področ ja kmetijstva, 
Gospodinjstva, zdravstva in strokov
no ekskurzijo. 

Kmečke proizvajalke se bodo 
strokovno izpopolnjevale na po
dročju varstva rastlin, nege in vzgo
je okenskega cvetja in porodništva 
domačih živali. Za osmi marec bodo 
obiskale gledališče. 

Sprejet pa je bil tudi predlog, da 
se organizira razstavo starih kmeč
kih orodij in ročnih del . Vse kmečke 
žene s področja K Z Logatec naj 
zato do 29. 2. 1984 na zadružnih iz
postavah prijavijo predmete, za ka
tere menijo, da bi bili primerni za 
razstavo. 

Na seji je bil imenovan tudi nov 
aktiv, saj je dosedanj i deloval vse od 
ustanovitve. 

O b smrti dragega moža, ata 
in starega ata 

VINCENCIJA TRČKA 

se iskreno zahvaljujemo 
vsem svojcem, sosedom 
ter znancem, ki so v težkih 
trenutkih sočustvovali z 
nami in mu daroval i cvetje 
Posebna zahvala sodelav
cem KLI-ja za denarno po
moč, vence in govor Hvala 
pevskemu zboru, godbi, 
cerkvenemu pevskemu 
zboru, gospodu župniku za 
žalni obred ter vsem, ki ste 
ga pospremi l i na zadnji poti 

Žalujoči: žena Marija, 
sin Darko in hči 

Zvonka z družino 

V sindikatih še 
vedno premalo 
kolektivnega 
dela 

Nadaljevanje 

slovnih rezultatih, torej o rezultatih 
svojega dela, več vedel 

V preteklem letu je tekla akc i ja za 
usklajevanje samoupravnih aktov z 
več zakoni Vsi predsednik i ugotav
ljajo, da je bilo v to vloženega vel iko 
truda, vendar ni pravega učinka. Tu 
je nekaj krivde na delavcih, ki stro
kovno pripravljajo samoupravne 
akte, nekaj pa tudi na delu in vklju
čevanju sindikata. Tudi na področju 
soc ia lne polit ike so problemi V 10 
O O Z S S ugotavljajo, da je vedno 
več delavcev na robu življenjskega 
minimuma. Več O Z D je sprejelo o d 
ločitev, naj ne bo med njimi nikogar, 
ki bi imel nižji OD od 12.000,00 din 
Vendar se prav v teh O Z D kaže zdaj 
nekaj drugega: Motiviranost delav
cev pada. Vzrok i z a to so verjetno 
globlji Pri odloči tvah o najnižjem 
OD niso upoštevali načela »vsake
mu po vloženem delu« To seveda ni 
bilo dobro in programi 10 0 0 Z S S 
so za leto 1984 naravnani v smis lu 
nagrajevanja po vloženem delu. 

Posebe j so v O Z D obravnaval i 
p rob leme na področju stanovanjske 
polit ike, otroškega varstva, šolstva, 
zdravstva, invalidnosti Tudi na pod 
ročju športa in rekreaci je so neka
tere O Z D vel iko naredile Tu bi po
sebej izpostavil i O Z D KLI in DO KTL 
TOZD Valkarton. O b e O Z D sta iz
vedli več športnih srečanj in rekrea
ci jskih dejavnosti za vse de lavce 
Poudarjen je bil tudi pomen letova
nja delavcev, tako na morju kot 
drugje 

V manjših OZD, posebno družbe
nih dejavnosti, so izpostavil i de lova
nje samoupravnih organov in de le
gacij Ugotavljajo, da delegaci je 
kljub dobrim smern icam, ki so bile 
sprejete tudi v sindikatu, še vedno 
ne delujejo tako. kot bi morale 
Predlagajo, da bi se večkrat letno 
vsi vodje delegaci j dobil i in se o 
problemih pogovori l i Ti skl ic i naj bi 
bili tudi izobraževalnega značaja. 

Na občnih zborih so bili izvoljeni 
tudi novi predsedniki . O d 25 O O 
Z S S , kol ikor jih imamo v občini, je 
16 0 0 Z S S izvoli lo novega pred
sednika (64 %), le 9 predsednikov je 
ostalo iz prejšnjega mandata, to je 
36 %. 

Izobrazbena struktura predsedni 
kov: 
- višja ali v isoka šola 6 ali 24 % 
- srednja 8 ali 32 % 
- V K V 4 ali 1 6 % 
- K V 5 ali 20 % 
- P K 2 ali 8% 

Izobrazbena struktura kaže, da je 
več kot po lov ica vseh predsednikov 
0 0 Z S S s srednjo, v isoko ali višjo 
šolo To pomeni, da se v tem pogle
du sindikat krepi, kajti v prejšnjem 
mandatu je bil ta odstotek nižji. 

Rajko RUPNIK 



Rovte v mojih očeh 
Pred petnajstimi leti me je pot pr

vič privedla v Rovte. Tistega dne ne 
bom nikoli pozabi la. Iz Dolenjega 
Loga tca se je cesta vila prek Logaš
kega polja in se izgubljala v ozki do
lini med temnimi gozdovi . V Rovte 
sem se javila na mesto učitel j ice na 
osnovni šoli. Za ta kraj še nikoli prej 
nisem slišala. Ime vasi in samotna 
ces ta sta v meni budila mešane ob
čutke samote in strahu pred nezna
nim. V ozki grapi sta se stiskali v 
bregu ob po točku dve hiši. Po leg 
hišne številke sem prebrala tudi ime 
vasi »ROVTE«. Levo in desno pa 
sam gozd in samota. Stisni lo me je 
pri srcu. V trenutku sem se odloči la: 
»Janez, obrni! Tu ne bom učila!« 
Svak in sestra sta me začudeno po
gledala in menila, da bi se le zape
ljali do šole in bi se šele potem do
končno odloči la. Že čez nekaj minut 
mi ni bilo več žal. Dol ina se je razši
rila in pred mano so ležale Rovte -
vas ica raztresena po bližnjih gričih 
in dolinah. V daljavi se mogočno 
dviga očak Triglav in zdelo se mi je, 
da sem doma. Še danes se sprašu
jem, kdo in zakaj je dal tej idil ični va
sic i tako zakotno ime. 

Pri svojem delu sem se kmalu 
vključila v pol i t ično in kulturno živ
ljenje vasi in spoznala težave in pro
bleme, ki so pestili in še pesti jo kra
jane, njihovo pr izadevnost in po
žrtvovalnost za razvoj in rast kraja. 
Ljudje v vasi so delavni, tovariški, 
pripravljeni pomagat i drug drugemu. 
Na svoj rodni kraj so čustveno moč
no navezani. Mladi ne odhajajo v 
mesta, temveč na domači zemlji 
gradijo domove, četudi so imeli sp
rva težave z gradbeno dokumenta
cijo in tudi kreditov za gradnje v 
Rovtah niso dobili. Bili pa so vztrajni 
in l jubezen do rodne zemlje jih je 
obdržala, da tudi Rovte, kot tol iko 
s lovenskih vasi, ne umirajo, temveč 
živijo in se širijo. 

Z rastjo vasi so se pojavile nove 
potrebe. Več let so imeli vaščani te
žave z elektr iko, saj so bili že obsto
ječ i transformatorji preobremenjeni 
in so morale gospodinje po oddal je
nih kmetijah vstajati ponoči , da so 

lahko prale s pralnimi stroji. Ve l iko 
potov in hude krvi je bilo potrebno, 
da so razširili e lektr ično omrežje. 

V prvih letih mojega bivanja v vasi 
so pomagal i in izbojevali izgradnjo 
nove šole, saj stara ni več odgovar
jala svojemu namenu. Tudi z novo 
nismo popo lnoma zadovoljni. Po leg 
drugih pomanjkl j ivosti nima telo
vadnice, ki jo močno pogrešamo, 
kajti med krajani je vel ika želja po 
športnem udejstvovanju. V jesen
skih in pomladnih mesec ih ot roc i po 
pouku ne odhajajo domov, temveč 
na bližnje igrišče, kjer igrajo nogo
met, tenis ali košarko; v z imskih me
sec ih pa so jih ob prvih snežinkah 
polni vsi bregovi. Ta športna strast 
rase z njimi od otroških let in hkrati 
tudi želja po športnem društvu. V 
okviru mladinske organizaci je so 
prirejali tekmovanja v nogometu in 
več let krajevno tekmovanje v s la lo
mu, kjer je iz leta v leto več tekmo
valcev - preko 100. 

Starejši občani ob prostem času 
radi balinajo. Bili so zelo prizadevni 
in so si s prostovol jnim de lom in ve
liko moralno podporo mat ičnega 
društva v Žireh zgradili dve balinar
ski stezi in kočo. V njih pa je ves čas 
tlela želja po samosto jnem društvu, 
ki bi zajemalo vse športne dejav
nosti. 

Vas se razvija in širi - z njo rasejo 
tudi želje in potrebe. Vse ne gre čez 
noč. Minila so leta od prvih korakov, 
dogovorov kako bi, kaj bi. Zgladi la 
so nesoglasja, pomis lek i in zmagala 
je zdrava pamet. Danes imamo v 
Rovtah Športno društvo »Kovk« 
Rovte, katerega predsednik je J a 
kob Kokal j . Da, društvo je ustanov
ljeno z njim pa tudi problem, kje naj 
deluje, saj n imamo zanj prav nobe
nih prostorov. Med drugimi ima 
društvo tudi namiznoteniško in ša
hovsko sekci jo. Kje naj delujeta? 
K d o bo pomagal? Se bo našel kdo, 
ki bi nam podal roko, da splavamo iz 
začetniških težav? Rabil i bi tudi kul
turni dom, saj kulturno društvo dela 
v nemogoč ih pogojih. Tudi mladina 
nima svojega prostora in ima se
stanke kar v gostilni. 

Več let so se krajani Rovt borili za 
kakršenkol i industrijski obrat, da bi 
bile tudi žene zaposlene. Uspehi so. 
Že tri leta deluje v vasi obrat ALPI-
NE iz Žirov. 

Tudi za izgradnjo vrtca je bilo ve
liko potov, jeze in dokazovanja od
govornim tovarišem, da je vrtec po
treben. S krajevnim samopr ispev
kom smo pred leti asfaltirali ces to 
skoz i vas. Že 6 let pa se zaman bo
rimo za nov vodovod, saj je sedanji 
še iz časov Franca Jožefa in pogos
to odpove. Nekajkrat se je zgodi lo, 

V začetku leta 1983 je bil ves naš 
napor usmerjen k izobraževanju 
mladih kadrov in vzpostavljanju 
zvez. Na obeh področj ih so bili do
seženi dobri rezultati, kajti v prvih 
mesec ih leta smo bili bogatejši za 
prve medkont inentalne K V zveze 
(Amer ika, Avstrali ja, Afr ika, Antark
tika), v maju pa še za pet novopeče
nih operaterjev. Akt ivnost na ama
terskih frekvenčnih obsegih ni po
nehala niti preko poletja, saj so de
lati pričel i mladi operaterji, priprav
ljali pa smo se tudi na jesenska 
amaterska tekmovanja. 

Najprej smo sodeloval i na dveh 
U K V tekmovanjih, in s icer s Sek i r ice 
(o tem smo poročal i tudi v Logaških 
novicah) in mesec dni kasneje z Na
nosa. Tu smo pridobil i nekaj izku
šenj za delo na večjih višinah, pove
čali smo maksimalno U K V razdaljo 
na 750 km, prvič pa so bile vzpo
stavljene tudi U K V zveze s Srbijo in 
Vojvodino ter Madžarsko in ČSSR. 
V jesenskem delu sezone smo se 
posveti l i KV tekmovanjem, pri kate
rih je tudi opazen velik napredek 

Urejevali smo klubske prostore, 
predvsem smo morali prebarvati in 
zatesniti okna, tako da poteka naše 
delo sedaj v občutno toplejših in 
bolj zdravih prostorih. Ve l iko napora 
smo vložili tudi za izboljšanje mate
rialnih pogojev za naše delo, kjer se 
je tudi obrnilo na bolje. 

K poroči lu pa še nekaj številk: 
klub trenutno šteje 21 članov, od 
tega je kar 15 operaterjev, število 
vzpostavl jenih zvez v letu 1983 je 
okrog 2900 na K V in ok rog 600 na 
U K V področju, sodeloval i smo na 9 
amaterskih tekmovanjih, v klubu pa 
smo ob aktivnem delu na postajah, 
izobraževanju (tečaj) in delu pri ure
janju klubskih prostorov preživeli 
več kot 1300 ur. 

Za letošnje leto smo si zadali do
kaj obsežen plan dela: od dopolni l 
nega tečaja za operaterski D razred, 
dodatnega pridobivanja na hitrosti 
sprejemanja in oddajanja telegrafije 
do postavljanja okrog 20 m v isoke
ga antenskega stebra. Izdelati in po
staviti moramo več anten, izdelati 
več pr ipomočkov in instrumentov 
za operatersko delo, sodeloval i naj 
bi na 15 - 20 amaterskih tekmova
njih in na nekaj akci jah, bili aktivni 

da smo bili brez vode tudi po nek« Ć 
dni zapored. Sobotno kopanje pa* ; 
centru Rovt precej pogosto odpa' : 
de. Zgodi lo se je tudi, da je iz pip P r i \ 
tekla gnojnica namesto vode. Nai* ! 
bo še kdaj pritekla iz pip čista sW' : 
denčnica? 

Tako živijo in delajo ljudje v na î 
vasi. Z jutrom se rojeva nov dan 
manjše in večje skrbi in želje. Neka
tere so se že izpolnile, druge se 5e

 fc 

bodo; nekatere pa bodo neizpolnje' n 

ne čakale na mlajše rodove. t 

Zofka Zagorični* , ( 

t-

pri vzpostavljanju zvez na vseh ama' 
terskih obsegih, v jeseni pa bom" 
organiziral i nov tečaj za radioopera- * 
terje. 

Dela je veliko, vendar nam zagna . 
nosti in volje ne manjka, zato upa 
mo, da bomo vse zadane nalog* • 
lahko izpeljali in s tem upravičil i svfl 
obstoj. Ob koncu bi se radi zahvalil' . 
še vsem, ki so nam v preteklem le*i 1 

kakorkol i pr iskoči l i na pomoč. Upa' ] 
mo, da vas z našim de lom tudi v bO' -
doče ne bomo razočarali. -

Slavko A. - YU3HTH : 

• 

Nasmeh na licu, 
solza v očeh 
- Ob obisku v dom« 
upokojencev na Vrhni-

Učenci OŠ Edvarda Kardel ja srn" : 
obiskal i Dom upokojencev na Vrt1 : 

niki, tam zapel i , zaigrali in recitiral' 
K o smo prišli v dom, smo tak" 

dobil i prostor, kjer smo se pevc i p r' 
pravili. V mali dvoranici so nas J f 

nestrpno čakali. K o pa so v prosto' 
prišli prvi pevci , so upokojenci na' 
vdušeno ploskal i . 

Začel je Tomaž, ki je vse prisotfl' 
pr isrčno pozdravi l . Nato je pevsl< 
zbor zapel part izansko pesem. SI* 
dili so spisi učencev višjih razredo 
ki so izvabili iz ust molčeč ih posl" 
šalcev marsikateri nasmeh in h' 
hljanje. Nekater i učenci so zaigra 
nekaj kratkih pesmi in tako pokaz« 
svoje znanje. Vmes je zbor zapel " 
narodne pesmi. 

K o je bilo razpoloženje na višK' 
so nastopil i c ic ibani iz prvih razr" 
dov. Prikupni mali c ic ibani so izvali" 
li iz ust upokojencev veselo odobr* 
vanje in tudi prenekatero solzo, s' 
so se verjetno spomnil i svojih ran' 
let. 

Upoko jenc i so bili ganjeni. Tudi f* 
smo bili po tem obisku za spoznanj 1 

bogatejši. Tiho smo odhajali k avto 
busu. Spozna l sem, da tako hvalež 
ne publ ike že dolgo nismo imeli. 5' 
jih bomo obiskal i . 

Toni Marn, 7 . 1 

OŠ Edvarda Kardelj ' 

Uresničevanje stabilizacije 
tudi v JLA 

Tudi pripadniki J L A v Logatcu so dali svoj prispevek k gospodarski 
stabilizaciji, čeprav niso neposredni proizvajalci. Z odgovornejšim pri
stopom so zmanjšali izdatke družbe za obrambo In znižali višino mate
rialnih sredstev, ki se porabijo v procesu usposabljanja. 

Enota Azmira Čvoraka je sestrelila cilj v zraku a samo trideset ods
totki dragih izstrelkov In dobila zelo dobro oceno. Vsako premeščanje 
motornih vozil služi tudi za usposabljanje vojakov voznikov. S tem so 
ukinjene prejšnje dodatne vožnje, ki so bile namenjene pouku. 

Takih primerov je v tej enoti veliko, pomembno pa Je, da zaradi sta
bilizacijskih ukrepov pouk in izobraževanje ne trpita. O tem govore re
zultati enote, ki ohranja tradicije Logaškega bataljona. 

Azmir Čvorak 

Logaški radioamaterji h 
vzpostavili prve j 
medkontinentalne zveze: 



Logaški Novoletni tek, ki bi mora l 
biti 3. januarja, je zaradi pomanjka
nja snega odpadel Upamo, da 
bomo od SmuCarske zveze Sloveni 
je dobili rezervni termin in da bomo 
tek vseeno izvedli. 

Lansko sezono smo bentili nad 
pomanjkanjem snega in smo na prvi 
tekmi nastopil i 5. decembra 1982, 
letošnja pa se je začela še mesec 
dni kasneje - s tekmo 3 januarja 
1984 v Ratečah To je bila prava ma
nifestacija teka na smučeh, saj je 
bilo zbranih kar 280 tekačev iz 24 
klubov. Med tekači so bili tudi prav 

i vsi reprezentanti, saj je bila tekma 
. kategorizaci jska Logaški tekmo-
j valci so dosegl i sedmo mesto v raz-
. vrstitvi klubov, posameznik i pa so 

bili takole uvrščeni. 
- ml pionirke: 6 mesto - Urška Fečur 
- ml. pionirji 16 mesto - Jure Smole 

- ml. pionirke: 
6 mesto - Urška Fečur 

I - ml. pionirji 
. 16 mesto - Jure Smole 
, 17 mesto - Gregor Preželi 

19 mesto - Marko Leskovec 
2 mesto - Tomaž Eržen 
28 mesto - Boris Zelene 

j 31. mesto - Bo|an Slabe 

- st. pionirke: 
13 mesto - Irena Leskovec 
21 mesto - Melita Malnar 

| 23 mesto - Brigita Nagode 
24 mesto - Marta Eržen 

- st. pionir)!. 
j 47 mesto - Srečko Morioz 

( - ml. mladinke-. 
12 mesto - Mo|ca Usenik 

- ml. mladinci: 
9 mesto - Rafael Marn 

25 mesto - Alo|z Molk 
34 mesto - Peter Nagode 

j - "t- mladinke: 
9. mesto - Mojca Semrov 

I" 10 mesto - Judita Sovan 
i 11 mesto - Milojka Cigale 
i 

- st. mladinci: 
26 mesto - Tone Nagode 

( - člani: 
u 1 8 mesto - Konrad Merlak 

* Jezersko, 8. 1. 1984 
I Na Jezerskem je Smučarski klub 

Triglav Kranj v sk lopu prireditev »Po 
stezah part izanske Jelovice« pripra
vil kategorizaci jsko tekmo Udeleži
lo se je je 230 tekmovalcev Uvrstit
ve logaških tekačev: 

- ml. pionirji: 
4 mesto - Jure Smole 
9 mesto - Gregor Preželi 

1 3 . mesto - Marko Leskovec 

- ml. pionirke: 
3 mesto - Urška Fečur 

- »*• pionirke: 
I 1 3 mesto - Irena Leskovec 

15, mesto - Melita Malnar 
1 1 8 mesto - Brigita Nagode 

( - ml. mladinci: 
I 9. mesto - Rafael Marn 

2 3 m » s ' o - Aloiz Molk 

I " "»I. mladinke: 
j ! ' 5 mesto - Mojca Usenik 

- st. mladinci: 
31 mesto - Tone Nagode 
32 mesto - Ivan Sajovic 
34 mesto - Marko Oblak 

- st. mladinke: 
6 mesto - Milojka Cigale 
8 mesto Judita Sovan 
9 mesto - Moica Semrov 

V seštevku točk je logaški tekaški klub do
segel deveto mesto 

Medklubsko tekmovanje - DOL -
14. 1. 1984 

Na kategorizaci jski medklubsk i 
tekmi v Dolu pri Ljubljani so logaški 
tekmova lc i dosegl i takele rezultate: 

ml. pionirke 
3 mesto - UrSka Fečur 

ml. pionirji 
6. mesto - Jure Smole 

9 mesto - Gregor Prezelj 
17. mesto - Marko Leskovec 

st. pionirke 
14. mesto - Melita Malnar 
16. mesto - Irena Leskovec 
18 mesto - Brigita Nagode 

et. mladinke 
6 mesto - Milojka Cigale 

ml. mladinci 
6 mesto - Rafael Marn 

Pionirska tekma - Jeprca - 21. 
1984 

Na pionirski meddruštveni tekmi, 
ki jo je organiziral STK Unior O l im-
pija na Jeprc i pri Medvodah so pio
nirji-iz Loga tca dosegl i lepe uvrstit-

ml. pionirke 
3 mesto - Urška Fečur 

ml. pionirji 
3. mesto - Gregor Prezelj 
5 mesto - Jure Smole 

10 mesto - Marko Leskovec 

st. pionirke 
5. mesto - Irena Leskovec 
6 mesto - Melita Malnar 
8 mesto - Brigita Nagode 

Državno prvenstvo - Sarajevo -
21. - 22. 1. 1984 

N a državnem prvenstvu v Saraje
vu, kjer so tekmoval i na progah, ki 
so pripravljene za bližnje Ol impi jske 
igre, so tekmovalke S K Loga tec do
segle tretje mesto v štafet i 3 > 
5 km (st. mladinke) 

P o s a m e z n o so se uvrstile: 
9 mesto - Mi lojka Ciga le 

10. mesto - Mo jca Šemrov 
11. mesto - Judita Sovan 

Republiško prvenstvo - Rogla -
28. - 29. 1. 1984 

Na republ iškem prvenstvu na 
Rogl i so naši tekmovalc i dosegl i na
slednje rezultate: 

v stafeinih tekih 
članice (Sovan. Šemrov, Cigale) 3. mesto 
st. mladinci (Sajovic. Nagode, Marn) - 6 mes
to 

posamezno. 
ml. mladinci 
6. mesto - Rafael Marn 

23 mesto - Alojz Molk 

ml. mladinke 
23 mesto - Mojca Usenik 
25. mesto - Irena Leskovec 

at. mladinci 
25 mesto - Ivan Sajovic 
27. mesto - Tone Nagode 

at. mladinke 
21 mesto - Milojka Cigale 
31 mesto - Judita Sovan 
32. mesto - Mojca Šemrov 

Biatlon za pokal SRS Naklo - 28. 
1. 1984 

V Nak lem pri Kranju je bila biat-
lonska tekma za poka l S R S . Uvrstit
ve naših tekmovalcev: 

ml. pionirke 
1 mesto - Melita Malnar 
2 mesto - Brigita Nagode 

ml. pionirji 
6. mesto - Marko Leskovec 
7. mesto - Gregor Prezelj 

at. pionirji 
6 mesto - Tomaž Puc 

Petič po lovskih smučinah - Hote-
dršica - 29. 1. 1984 

Člani S K Logatec, ki niso sode lo 
vali na prvenstvu S R S so tekmoval i 
na množičnem teku v Hotedršic i 
Objavl jamo rezultate do 10. mesta. 

Pionirke 
1. mesta - Melita Malnar 
2 mesto - Urška Fečur 
3. mesto - Brigita Nagode 
4 mesto - Indira Ljajič 
5 mesto - Marta Eržen 
7. mesto - Irena Petkovsek 

Pionirji 
5. mesto - Srečko Moroz 
6. mesto - Marko Leskovec 
7. mesto - Peter Nagode 
8 mesto - Jure Smole 
9 mesto - Andrej Lukan 

Ženske do 30 let 
4 mesto - Mojca Fečur 

Molki nad 40 let 
5 mesto - Polde Petkovsek 
10 mesto - Jože Omerzu 

Šolarji med počitnicami 
ne »počivajo« 

Čeprav so poči tn ice težko pr iča
koval i , so nekateri učenci tudi v tem 
času pridno obiskoval i šolo. P red-
njačijo zlasti mlajši, saj prav njih 
starši med poči tn icami najteže pri
merno zaposl i jo. Ves čas počitnic je 
bilo v šoli organizirano kosi lo, ven
dar bi starši in otroci to možnost 
morda lahko izkoristi l i še v večjem 
številu. 

Z a učence od 1. do 4. razreda so 
bili vabljivi dopoldansk i izleti z avto
busom v bližnje in neko l iko oddalje
nejše kraje, tudi lutkovno predstavo 
v Ljubljani so si ogledal i Škoda, da 
jim je v prvih dneh nekol iko zagodel 
sneg in vseh predvidenih izletov 
niso uspeli izpeljati. 

Petošolc i so obiskoval i smučar
ski tečaj v Loga tcu ali Rovtah, ki so 
ga vodil i člani Smučarskega kluba 
Loga tec Tudi njim vreme sprva ni 
bilo naklonjeno, a so bili na koncu 
vseeno zadovoljni z osvojenim smu
čarskim znanjem. 

V prvem polletju je na šoli pričela 
z de lom folklorna skupina. Učenci, 
ki v njej sodelujejo, so si v Cankar
jevem domu ogledal i jubilejni na
s top marol tovcev, kar jih je tako na
vdušilo, da z vajami tudi v poči tn icah 
niso prekinil i. 

Tudi nekatere sekc i je ŠŠD Mla
dost so imele v poči tn iškem času 
intenzivne treninge. Upamo, da nas 
na tekmovanjih, ki jih čakajo v dru
gem polletju, ne bodo razočarali. 

Kar tradicionalno je postalo sre
čanje osnovnošolcev z dijaki 1 let
nika usmerjenega izobraževanja. Tu 
j im starejši vrstniki posredujejo svo
je izkušnje in jih vsaj malo pripravijo 
na tisti težki korak - prestop iz os 
novne v srednjo šolo. Tudi učitelj i se 
radi pogovor i jo z nekdanjimi učenci 
in zvedo, kako so uspešni v nadalj
njem šolanju, 

Že med šolskim letom so učenci 
8. razreda ob prostih sobotah delali 
v KLI-ju Med poči tn icami so to 
možnost prav tako radi izkoristi l i, 
saj je vsak dinar, ki ga sami zasluži
jo, vel iko vreden, pa naj pade v raz
redno blagajno ali lastni žep. 

Nekaj akci j je bilo torej bolj ali 
manj uspešno izpeljanih. Postavl ja 
pa se vprašanje, če je res samo šola 
tista, ki mora skrbeti za mladino in 
prosti čas mladih. Kakšna je tu v lo
ga drugih subjektov - Z S M S , Z P M , 
družbenih organizaci j in d ruš tev - , ki 
so z izjemo Smučarskega kluba L o 
gatec (smučarski tečaj, c i c ibanova 
šola smučanja .. .) kar lepo stoje ob 
strani? 

Irena L ipovec 

ZAHVALA 

Ob smrti dragega moža in 
očeta ALOJZA TO-
MAŽIČA se iskreno za 
hvaljujemo pevskemu zbo
ru, godbi na pihala, tovarišu 
Černetu za poslovi lni govor 
ter gospodu župniku 
Hvala vsem delovnim orga
nizaci jam, prijateljem, sose
dom in sorodn ikom za da
rovano cvetje in vence. 

Žalujoči Tomažičevi 

ZAHVALA 

O b nenadni in boleči smrti 
naše drage hčerke, mame 
in sestre AMALIJE 
ALAJBEGOVIĆ, se 
iskreno zahvaljujemo gos
podu župniku in tovarišu 
Slavku Šinkovcu za poslo
vilne besede ter vsem, ki so 
z nami sočustvovali in nam 
pomagal i 

Žalujoči: sin in hčerka, 
mama. sestri in brat 



Filmski spored za marec 

2. - 4 , ameriška g lasbena r isanka H E A V Y METAL, režija 
G. Petterton, glavne vloge Elmer Bernstein in an
sambli »hard ročka« 

3. - 4 . ameriška komedi ja S E K S Z ZVEZDAMI , r.A C a v a -
dry, gl. vi. M. Berrovvs, J . Law 

6 ameriška komedi ja F R A N C O S K E R A Z G L E D N I C E , 
r. W. Huyck, gl. vi. M. Chapin, B. Baker. 

9. -11. angleški pustolovski S A M O Z A T V O J E OČI, r J . 
Glenn, gl. vi. Roger Moore, C. Bouquet, C. Topol 

10.-11. slovenska drama STRICI SO Ml POVEDALI, r. F. 
Štiglic, gl. vi. P. Bibič, B. Sotlar, I. Samobor. 

13. japonski spektakel UNIČENJE O B 15.30, r. K. Oh-
mari, gl. vi. H. Katsuno, T. Nagashima. 

16. - 1 8 . ameriška komedi ja P O G O J N O NA SVOBODI , r. O. 
Scott , gl. vi. R. Pryor, C. Tyson. 

17. - 1 8 . zahodnonemški vojni P O D M O R N I C A , r. W. Peter-
sen, gl. vi. J. Prochnovv, A. Grunemeyer. 

20. ameriški znanstveno fantastični KORENINE PRIVI
DOV, r. K. Russe l , gl. vi. W. Hurt, B. Balaban, B. 
Brovvn. 

23. - 2 5 . itali janska komedi ja BUD JEZDI NA Z A H O D , r. M. 
Lupo, gl. vi. Bud Spencer , Amidou, J . Buggner. 

24. - 2 5 . angleško kenijski življenjepisni V Z P O N IN P A D E C 
IDIJA AMINA, r. S. Patel, gl. vi. J. Olita, D. Hills. 

27. f rancoska komedi ja UČITELJ, r, C. Berri, gl. vi. M. 
Co louche , J . Ba lasko. 

30 . -1 . ameriški glasbeni TO JE ELVIS P R E S L E Y , r. M. Leo 
in A. Solt, gl. vi. Elvis Presley, D. Scott , J . Harra. 

31 - 1 . ameriška kr iminalka N E W Y O R K 1997, r.j. Carpen-
ter, gl. vi. K. Russel , L. van Cleef, E. Borgnine, D. 
P leasance. 

vabimo vas 
Marca je filmski program zanimiv in raznovrsten. Pričenjam 

s priporočilom za slovensko premiero STRICI SO Ml POVE- H 
DALI, film, ki ga je režiral France Štiglic in v katerem bomo 
srečali mladega Igorja Samobora v zahtevni vlogi. To je izbor 
iz nekaterih novel in romanov Miška Kranjca, pripoveduje pa 
o odločitvi mladega Prekmurca, da postane raje delavec, kot 
bi šel »reševat duše" z duhovniškim poklicem. Film potuje na [ 
letošnji Pulj in upamo, da igralci ne bodo prezrti. 

Zelo zanimiv in kakovosten je ameriški film-risanka HEAVY 
METAL, kjer bodo na svoj račun prišli ljubitelji težkega ročka. 
Zgodba je sila nenavadna. Pravzaprav gre za šest zgodb, ki so 
nastale po stripih. Ves čas spremljamo bleščečo kroglo na 
poti po zgodovini in prihodnosti. Velikanska ekipa 70 moj- [ 
strov filmske risanke je ustvarjalo ta film, ki zaenkrat še nima 
primerjave v zgodovini filma. 

Naposled prihaja na naša platna zahodnonemška POD
MORNICA, izrazito protivojni film, ki nas bo presenetil s svojo '. 
iskrenostjo in humanostjo. Posadka nemške podmornice pre
staja vse muke podvodnega vojskovanja, na koncu jo zbom-
bardirajo angleška letala. Izredna zgodba z odlično igro nam 
neznanih igralcev. Po dolgem času odličen vojaški film. \ 

Prej smo govorili o glasbi, o težkem rocku, zdaj pa nekaj 
besed o filmu TO JE EL VIS PRESLEY. Spoznamo blišč in bedo '. 
estrade, v kateri je umrl ameriški glasbenik. Vidimo propad 
zvezdnika in nenadoma se zavemo, kaj ga je ugonobilo: to, kar '. 
človeka povzdigne, ga tudi porine v pogubo. Ob tem še obilo 
dobre, stare glasbe. 

Izredno zanimiv je film UČITELJ, o katerem še danes tečejo 
po svetu razprave, ali je vzgojno napravljen ali ne. Gre za uso
do učitelja, ki se otepa okostenelosti učnih načrtov, političnih 
pritiskov in zapeljevanja mlajše kolegice. Pa še učenci mu na
gajajo. Na koncu pa postane najbolj priljubljen učitelj. Zakaj? 
Poglejte film. 

Johna Carpenterja verjetno ni treba posebej predstavljati. 
Njegova NOČ ČAROVNIC bo verjetno ostala v antologijah 
filmske umetnosti, podobno najbrž tudi NAPAD NA POLICIJ
SKO POSTAJO. Le-temu je morda blizu tudi film NEW YORK C 
1997, v katerem kaže Carpenter propad velemesta v krimina
lu in skorumpiranosti. Film je narejen tako sugestivno, kot to '. 
zmore danes le Carpenter. Zgodbe vam zato ne smem izdati; 
treba je imeti le dobre živce, spomnite se na primer MEGLE. 
Vzdušje je v NEW YORKU 1997 moreče, da je kaj. Imenitna 
mojstrovina. 

Iz nedavne politične zgodovine se spominjamo ugandske-
ga diktatorja Idija Amina, o katerem še danes gre glas, da po '. 
Hilerju ni bilo hujšega despota in morilca od njega. VZPON IN 
PADEC IDIJA AMINA je film, ki nam do obisti razkriva razloge 
in možnosti za vzpon in propad tako izkrivljene osebnosti, kot 
je bil ugandski tiran. Film ima precej kočljivih scen, saj nam 
skušajo avtorji približati vzdušje »črne dekadence«, kot so jo 
v Afriki imenovali. Vsekakor vredno ogleda. 

Za konec še beseda o dveh zabavljačih: Jamesu Bondu in 
Budu Spencerju. SAMO ZA TVOJE OČI (te oči so oči prelepe 
Carol Bouquet) je predzadnji film o Jamesu Bondu. Poln ne
verjetnih domislic, pomislimo le na nenavadne skoke in pada
nje iz letala, brez padal seveda. Vendar imajo filmi z Bondom 
neko pravljično privlačnost. Najlaže se je enačiti s takimi ju
naki, kajne? No, Bud Spencer pa svoje mišice nenehoma trati 
za urejevanje razmer okoli sebe. Tudi v filmu BUD JEZDI NA 
ZAHOD se bomo lahko nasmejali domislicam in nemogočim 
pretepom, pogrešali pa bomo Terenca Hilla, ki je odličen 
partner grobemu Spencerju. Sicer pa bosta kmalu spet sku- [ 
paj, za zabavo pač. 

Primož Sark 

Logaške novice - glasi lo S Z D L obč ine Logatec . Predsednik izda
jatel jskega sveta Franc Jer ina. Ureja uredniški odbor. Glavni in 
odgovorni urednik Branka Kum, tehnični urednik Miro Leskovec , 
lektor Irena L ipovec. Številka žiro računa 50110-678-87486. Tisk 
Šolski center t iska in papirja, Ljubljana. P o mnenju sekretar iata za 
informaci je SR Sloveni je št. 421-1 /72 je glasi lo oproščeno plačila 
davka od prometa proizvodov. 

ŠTUDIJSKA NATANČNOST 
Študija, ki se imenuje »Kategorizaci ja kmetijskih zemljišč 

občine Logatec 1983«, opredeljuje v posebnem poglavju po
vršine krajinskih podsistemov. V tej zvezi navaja združbo tal 
najprej v op isnem delu, nato še v posebni tabeli, in s icer tako
le: 

Združba tal % tal v % tal v 
opisnem delu v tabeli 

- na nanosih gline in i lovic s p rodom 5,98 5,97 
- na apnencih 46 46,45 
- na dolomit ih 26,24 26,24 
- na apnencih in dolomit ih s skr i lavci 

in peščenjaki 17,1 17,20 
- na nekarbonatnih kamninah (skri

lavcih in peščenjakih) 4,24 4,24 

Po »stari« kmetiški pameti - zaradi računanja na rovaš -
bi imela naša občina 100 % tal. Po »novi« kmetiški pameti 
- zaradi računanja z računalniki - pa ima naša občina po 
opisni inačici 99,56 %, po tabelarični inačici pa 100,10 % tal. 

Maš 

Tudi najmlajši tekati SK Logatec so se na republiš
kem prvenstvu odrezali. Ml. pionirji Smole, Leskovec 
in Prezelj so osvojili v štafetnem teku tretje mesto, 
prav tako so tretja mesto osvojile ml. pionirke Na
gode, Fecur in Toman. 


